
LA MIRADA TÀCTIL
LLOCS D’INTERÈS DE RUPIT I PRUIT

1

Pictogrames



INTRODUCCIÓ

AQUESTA GUIA MOSTRA ALGUNS LLOCS D’INTERÈS

DE RUPIT I PRUIT.

ESTÀ ADAPTADA A LECTURA FÀCIL 

I AMB PICTOGRAMES 

PER FER-LA MÉS ACCESSIBLE, CLARA I ENTENEDORA.
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ITINERARI DE LA VISITA
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1. VILA DE RUPIT

2. PONT PENJAT

3. PASSEIG DEL CARREGUELL

4. FERRERIA I ALTRES OFICIS

5. CA L’APOTECARI

6. EL FOSSAR

7. ESGLÉSIA DE SANT MIQUEL

8. SALT DE SALLENT



ITINERARI DE LA VISITA
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9. CAN SALLENT

10. NOTARIA SOLER

11. PLAÇA DELS CAVALLERS

12. CASTELL MEDIEVAL

13. MOLÍ D’EN MARANDES

14. ESGLÉSIA DE SANTA MAGDALENA

15. ESGLÉSIA DE SANT ANDREU DE PRUIT

16. ESGLÉSIA DE SANT JOAN DE FÀBREGUES



1. VILA DE RUPIT

RUPIT ÉS UN POBLE DE LA COMARCA D’OSONA,

CREAT AL SEGLE  XI.
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EL SEU NOM SIGNIFICA ROCA.

EL 1977  RUPIT ES VA AJUNTAR AMB EL POBLE DE PRUIT.
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2. PONT PENJAT     

RUPIT ESTÀ ENVOLTAT PER UNA RIERA.

L’ANY 1945 ES VA CONSTRUIR UN PONT PENJAT.

HI HA   MOLTES   FONTS,   MOLINS  I SALTS D’AIGUA.
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3. PASSEIG DEL CARREGUELL

EL PASSEIG CARREGUELL ÉS  PLA  I AMB OMBRA 

EL PASSEIG CARREGUELL ÉS AL VOLTANT DEL  POBLE,

AL COSTAT DE LA RIERA.
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AL PASSEIG DEL CARREGUELL VEIEM: 

• LES MURALLES DE  L’ANTIC  PALAU

• LA FONT DE CARREGUELL

• EL PONT MEDIEVAL DE CAN BADAIRE

• L’ERMITA DE SANTA MAGDALENA
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4. FERRERIA I ALTRES OFICIS      

AQUESTA   CASA   ABANS ERA LA FERRERIA.

ES VA CONSTRUIR AL 1711.

MIRA L’ESCUT  DE LA PORTA.
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RUPIT  ERA UN POBLE IMPORTANT 

I HI HAVIA MOLTS OFICIS.
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5. CA L’APOTECARI                     

AQUESTA ÉS LA CASA DE L’ANTIC FARMACÈUTIC,

ESTEVE BEGUERIE.

SER FARMACÈUTIC ERA MOLT IMPORTANT.
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6. EL FOSSAR     

EL FOSSAR ERA EL CEMENTIRI.

ESTAVA DARRERA DE L’ESGLÉSIA DE SANT MIQUEL.

13

ÉS EL CARRER MÉS TÍPIC DE RUPIT. ESTÀ FET DE PEDRA.



7. ESGLÉSIA DE SANT MIQUEL

ES VA CONSTRUIR AL SEGLE XIII, 

I DESPRÉS ES VA CONSTRUIR EL CAMPANAR.

HI HA UN RETAULE DE SANT ESTEVE. 
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8. SALT DE SALLENT

CAMÍ DES DE RUPIT FINS A LA MUNTANYA.

SEGUEIX LA RIERA, HI HA OMBRA I ÉS FÀCIL.

POTS PUJAR A LA MUNTANYA I VEURE SALTS D’AIGUA.
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9. CAN SALLENT

MIRA LA FINESTRA D’AQUESTA CASA.

ÉS DEL SEGLE XVII.

N’HI HA UNA IGUAL AL POBLE ESPANYOL DE BARCELONA.
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10. NOTARIA SOLER

A LA PORTA DEL CASTELL HI HA UN ESCUT AMB UN SOL.

ÉS L’ESCUT DE LA FAMÍLIA SOLER, ELS NOTARIS DE RUPIT.
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11. PLAÇA DELS CAVALLERS

ELS NOBLES ES REUNIEN EN AQUESTA PLAÇA.

DES DE LA PLAÇA S’ENTRAVA AL CASTELL.
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12. CASTELL MEDIEVAL

EL CASTELL MEDIEVAL ES VA CONSTRUIR EL 1040.

PER CONSTRUIR-LO, ES VA APROFITAR UNA GRAN ROCA.

UNA LLEGENDA DIU QUE HI HA UN PASSADÍS SECRET.
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13. MOLÍ D’EN MARANDES

A LA RIERA DE RUPIT HI HA MOLINS MOLT ANTICS.

UNA RIUADA EL 1940 VA DESTRUIR-NE MOLTS.

AQUEST MOLÍ ÉS DEL SEGLE XVII.
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14. ESGLÉSIA DE SANTA MAGDALENA

L’ESGLÉSIA DE SANTA MAGDALENA ÉS DEL SEGLE XVII.

ÉS SENZILLA I TÉ UN CAMPANAR SOBRE DE LA FAÇANA.
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15. ESGLÉSIA DE SANT ANDREU DE PRUIT

L’ANY 1977 EL POBLE DE PRUIT ES VA UNIR A RUPIT.

L’ESGLÉSIA DE SANT ANDREU ES VA CONSTRUIR EL 1134,

PERÒ ES VA TRENCAR AMB UN TERRATRÈMOL.
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16. ESGLÉSIA DE SANT JOAN DE FÀBREGUES

LA PRIMERA ESGLÉSIA DE SANT JOAN DE FÀBREGUES 

ES VA CONSTRUIR L’ANY 961.

AL SEGLE XI SE’N CONSTRUÍ UNA ALTRA MÉS GRAN.

LA GRAN ES VA FER MALBÉ I ES VA RECONSTRUIR EL 1976.
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